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هنرنمایی لژیونرهای ایرانی در قاره سبز 
رسول شمالی ورزنده

طی چند ســال اخیر شــاهد حضور بهتریــن فوتبالیســت های ایران در 
باشگاه های اروپا هستیم که با نوع فوتبالی که در باشگاه های خود انجام داده اند 
الان به عنوان برترین لژیونرها شناخته می شوند و در واقع افتخاری برای فوتبال 
ایران در اروپا هستند. بازیکنانی که فوتبال را از تیم های محلی شهر و دیار خود 
آغاز کردند و پس از پیمودن پله های پیشرفت و حضور در تیم های فوتبال برتر 
کشور امروز در باشگاه های مطرح اروپایی توپ می زنند. مهدی طارمی که حالا 
به یک ســتاره در فوتبال  کشور پرتغال تبدیل شده یکی از نابغه های فوتبالی 
در تیم پورتو و در قاره ســبز است و توانسته به موقعیت های چشمگیری برسد 
و مورد توجه تیم های معروف اروپا قرار بگیرد. طارمی با ۲۰ گلی که در ســال 
۲۰۲1 برای پورتو به ثمر رســاند بهترین گلزن لیگ برتر پرتغال شد که جای 
بسی افتخار برای فوتبال کشور مان است. علیرضا بیرانوند دروازه بان تیم ملی 
فوتبال کشــور مان که پس از حضوری  موفق در پرســپولیس راهی خارج از 
کشــور شد و در حال حاضر تیم بوآویشتای پرتغال دروازه بانی می کند ، او در 
فصل گذشــته ۸ بار حفاظت از دروازه تیمش را برعهده داشته و کارنامه قابل 

قبولی را از خود برجا گذاشته است.
همچنین امیر عابدزاده دروازه بان جوان تیم ملی که در باشــگاه پونفرادینا 
دروازه بانــی می کنــد و در لالیگای ۲ تا کنون 1۸ بــار درون دروازه این تیم 
قرار گرفته و دروازه بان موفقی نشــان داده است. میلاد محمدی، احسان حاج 
صفی و کریم انصاری فرد ســه بازیکن موفق ایرانی که هم اکنون در باشگاه آ 
. ا. ک یونان توپ می زنند در رقابت های این باشــگاه در سال ۲۰۲1  حضوری 
موثر در زمین داشتند. مجید حســینی دیگر بازیکن جوان و لژیونر ایرانی که 
پس از یک دوره موفق در تیم اســتقلال تهران عازم کایسری اسپور ترکیه شد 
در فصل گذشــته در این تیم ترکیه ای به عنــوان یک مدافع موثر عمل کرد. 
مجید حســینی به همراه مهدی طارمی هم اکنون  در لیســت ذخیره اعضای 
تیــم منتخب قاره کهن  قرار گرفته اند. هلندی ها هم با فاینورد بهترین هافبک 
نفوذی تیم ملی ایران و آســیا یعنــی علیرضا جهان بخش را در فصل فوتبالی 
۲۰۲1 و ۲۰۲۲ به خدمت گرفته اند. جهانبخش به گفته کادر فنی تیم فاینورد 
از پتانســیل بالایی برخوردار است و توانسته عملکرد بسیار خوبی را در فوتبال  
هلند  از خود به نمایش بگذارد. این فوتبالیست با اخلاق کشورمان با درخشش 
خود در فوتبال اروپا )انگلیــس، هلند( در حال حاضر یکی از هافبک های قابل 
قبول در ســطح فوتبال قاره سبز اســت بطوریکه حریفان قدرتمند آسیایی ما 
همواره از حضور وی در ترکیب تیم ملی به وحشت می افتند و روی جهانبخش 
حســاب ویژه ای باز می کنند. ســردار آزمون مهاجم با تجربه و فکور تیم ملی 
ایران که ســال های رویایی فوتبال اش  را از باشگاه های روسیه آغاز کرده و در 
تیم زنیت به اوج رســیده یکی از ستاره های درخشــان فوتبال روسیه است و 
بقدری در ســطح فوتبال روسیه  درخشش پیدا کرده که برخی از باشگاه های 
مهم فرانســه و انگلیس برای جذب این لژیونر ایرانی دســت به کار شده اند و 
خواهان جذب او هســتند. آزمون در ســطح اول  فوتبال روســیه با پشت سر 
گذاشتن همه مهاجمان خارجی  تیم فوتبال زنیت به عنوان گلزن اول فوتبال 

روسیه شناخته می شود.
شهاب زاهدی مهاجم تیم فوتبال زوریا لوهانسک اوکراین یک مهاجم تمام 
عیار اســت که در فصل گذشــته توانست با در خشــش خود در ترکیب تیم 
منتخب هفته چهارم لیگ کنفرانس اروپا قرار بگیرد. ســعید عزت الهی هافبک 
جوان و خوش نقش اهل بندرانزلی که فوتبالش را از دوران کودکی و نوجوانی 
از باشــگاه ملوان بندرانزلی و زیر نظر پدرش نادر عزت الهی از پیشکســوتان 
فوتبال انزلی  آغاز کرد برای رشد فوتبالی اش ابتدا به روسیه و اسپانیا رفت و در 
آن کشورها تجربه های خوبی را بدست آورد ودر نهایت راهی دانمارک شد و در 
حال حاضر در تیم وایله بلد کلوپ دانمارک توپ می زند و به عنوان هافبک برتر 
در سطح باشگاه های دانمارک مطرح است. عزت الهی تاکنون برای تیمش چند 
گل به ثمر رســانده و در پیروزی های تیم اش یکی از مهره های موثر و تعیین 
کننده بوده و همین درخشــش او در اروپا موجب شده که برخی از باشگاه های 
مطــرح خواهان جذب این لژیونر موفق ایرانی شــوند. همــه این موفقیت ها و 
حضور شایســته لژیونر های فوتبال ایران در قاره ســبز نشان می دهد که ایران 
سرشار از سرمایه های بسیار عظیم فوتبالی است که مسیر پیشرفت را برای این 
رشته ورزشی کاملا« باز نگه داشته است. باید قدر این لژیونر ها را بیشتر بدانیم . 
این سرمایه ها یک گنجینه عظیم از داشته های فوتبالی ما هستند که می توانند 
ســفیران ما در جهان باشند. بنابراین لازم است که قدر این داشته ها را بخوبی 

بدانیم و از آنها حمایت کنیم.

سبقت ستاره تاتنهام از طارمی و آزمون
بازیکــن کــره ای تاتنهام 
برنــده رقابت بــا دو مهاجم 
تیم ملی برای کســب عنوان 
فوتبال  سال  بازیکن  بهترین 
آســیا بــود. ایــن پنجمین 
ســال متوالی است که سون 
بــه عنوان  هیونــگ میــن 
 ،espn بهترین فوتبالیست سال قاره آســیا انتخاب می شود. به نوشته سایت
ســتاره ۲9 ساله تاتنهام، در سال ۲۰۲1 توانست 17 گل در رقابتهای مختلف 
به ثمر برساند و با پیراهن تیم ملی کره هم در ۸ بازی، 4 گل به ثمر رساند.

روال انتخاب بهترین بازیکن ســال آســیا – که از سال ۲۰13 شروع شده 
– بدین صورت اســت که از 47 فدراســیون عضو کنفدراسیون فوتبال آسیا، 
کارشناســان 37 فدراســیون، بازیکن مورد نظرشان را انتخاب می کنند و 13 
داور مهمان هم به 5 بازیکن مورد نظرشــان در طول ســال رای می دهند که 
جمع بندی این آرا، منجر به انتخاب بهترین بازیکن آســیا می شــود. ســون 
هیونگ مین در این نظرسنجی، انتخاب اول 31 کارشناس بود و توانست ۲4۲ 

امتیاز کسب کند تا بالاتر از دو مهاجم تیم ملی ایران قرار بگیرد.
ســردار آزمون 111 امتیاز گرفت و مهدی طارمی هم با 9۰ امتیاز در رده 

سوم ایستاد.
به این نکته هم اشــاره کنیم که این جایزه فقط به بازیکنان آسیایی تعلق 
نمی گیرد و بازیکنان غیرآســیایی شــاغل در لیگهای آســیایی هم می توانند 

شانسشان برای کسب این جایزه را امتحان کنند.

تعریف ویژه از قدوس؛ سامان انرژی جادویی دارد
به گزارش گروه ورزشــی 
مردم سالاری، نمایش سامان 
قدوس در بــازی برنتفورد و 
آستون ویلا، کارشناس بخش 
ورزش ســایت bbc را تحت 
تاثیر قرار داده است. قدوس 
که جایــی در ترکیب اصلی 
تیمش نداشت، از دقیقه 54 
وارد میدان شد و در حضور 36 دقیقه ای او در زمین بود که برنتفورد توانست 

گل دوم را هم وارد دروازه آستون ویلا کند و 1-۲ حریفش را شکست دهد.
او که به عنوان وینگر چپ بازی می کرد روی گل دوم تیمش تاثیرگذار بود 
تا از دید کارشــناس بخش ورزش سایت bbc، او بهترین بازیکن بازی دیشب 
باشــد و نمره 7.۰۸ را دریافت کند. صفحه رسمی باشگاه برنتفورد در توئیتر 
هم با انتشار تصاویری از سامان در بازی دیشب، حس و حال او را حس و حال 
تمام طرفداران برنتفورد جلوی آستون ویلا دانسته است. قسمت لذتبخش این 
پســت توئیتری، کامنتهایی اســت که در تعریف از قدوس منتشر شده است. 
کاربری توئیت زده  قدوس صاحب یک انرژی جادویی اســت که می تواند هر 

لحظه، شرایط بازی را به سود برنتفورد تغییر دهد.

یادداشت

اخبار کوتاه

تیم فوتبال اســتقلال با گلی که در دقیقه 9۲ دریافت 
کرد، برتری مقابل تیم ســخت کوش آلومینیوم اراک را از 

دست داد و به تساوی یک بر یک رسید.
به گزارش ایرنا، روز )دوشــنبه( در دیداری حســاس 
از هفته ســیزدهم لیــگ برتر فوتبال باشــگاه های ایران، 
آلومینیــوم در ورزشــگاه امــام خمینــی)ره( به مصاف 
تیم صدرنشــین اســتقلال رفت که این بازی تماشایی و 

پربرخورد با تساوی یک بر یک به اتمام رسید.
قضاوت این دیدار را، »اشکان خورشیدی« با کمک های 

»علی اکبر نوری« و »علیرضا مرادی« برعهده داشت.
بازی از ســوی تیم ها هجومی آغاز شد اما استقلال در 
دقیقه 1۲ با تصمیم سختگیرانه داور صاحب ضربه پنالتی 
شد. داور خطای هَند مدافع میزبان را اعلام کرد تا آبی ها 

به پنالتی برسند.
»رسول خطیبی« سرمربی آلومینیوم و دیگر مسوولان 
تیم میزبان به این تصمیم داور اعتراض شدیدی داشتند.

توقف اســتقلال در دقیقه 9۲؛ آلومینیــوم مزد بازی 
شجاعانه اش را گرفت

»کوین یامگا« پشت توپ ایستاد و گل نخست بازی را 
برای استقلال به ارمغان آورد.

در ادامــه بازیکنان میزبان برای جبــران گل خورده، 
روشی تهاجمی را در دستور کار قرار دادند.

توقف استقلال در دقیقه ۹۲؛ آلومینیوم مزد 
بازی شجاعانه اش را گرفت

در دقیقه 44 »اسماعیل شریفات« در نبرد تک به تک 
در مصاف با »سیدحسین حسینی« نتوانست گلزنی کند.

آلومینیوم در نیمه دوم ســعی داشــت با اســتفاده از 
جناحین به دروازه اســتقلال نزدیک شود. از سوی دیگر 
تیم میهمان به دفاع روی آورده و اجازه فرصت ســازی به 

تیم حریف را نمی داد.
در دقیقــه 9۲ »میثم مجیدی« کاپیتان آلومینیوم که 
تنها دقایقی از حضورش در میدان می گذشت، با سماجت 
توپ را از مدافعان اســتقلال گرفت و با ضربه ای تماشایی 

موفق شد گل تساوی بازی را به ارمغان آورد.
اســتقلال با این تســاوی ۲9 امتیازی شد و همچنان 
صدرنشین لیگ است و آلومینیوم هم به امتیاز ۲۲ رسید.

سه گلِ مس به جبران سه هفته  بدون برد
تیم فوتبال مس رفســنجان با ســه گل از سد صنعت 
نفت آبادان گذشــت تا بعد از سه هفته رنگ برد را ببیند 
و نماینده خوزســتان را بعد از سه هفته با شکست مواجه 

کند.
تیم هــای مــس رفســنجان و صنعــت نفــت آبادان 
روز)دوشنبه( از ساعت 14 در سیرجان برگزارکننده اولین 
بازی هفته ســیزدهم رقابت های لیــگ برتر فوتبال ایران 
بودند که در پایان شاگردان محمد ربیعی به برتری سه بر 

صفر دست پیدا کردند.
مس رفســنجان در ســه هفته اخیر بردی نداشــت و 
صنعت نفت نیز در سه بازی گذشته خود باختی را تجربه 
نکرده بود اما هر ۲ طلسم در پایان این دیدار شکسته شد.
ســید مهــدی حســینی، هافبک فصل گذشــته تیم 
آلومینیوم اراک موفق شــد با یک شوت والی تماشایی از 
پشت محوطه جریمه گل اول را وارد دروازه احمد گوهری 
کنــد. در 45 دقیقه دوم نیز تیم میزبان موفق تر بود و این 
بار فراز امامعلی بود که موفق شد ارسال به دهانه دروازه از 
سوی بازیکن هم تیمی را به گل دوم تبدیل کند و فاصله را 
۲برابر کند. البته این پایان کار نبود و محمدرضا سلیمانی 
در دقیقــه ۸۸ در موقعیت تــک به تک تیر خلاص و گل 

سوم را وارد دروازه تیم خوزستانی کرد.
مس رفســنجان با این برد شــیرین ۲۲ امتیازی شد 
و موقتــا جای آلومینیــوم را در رده چهــارم گرفت. آنها 

می توانند در صورت شکست ســپاهان حتی به رده سوم 
هم صعود کنند. شاگردان علیرضا منصوریان نیز با تحمل 
ششمین باخت این فصل خود 1۲ امتیازی باقی ماندند و 

در رده سیزدهم جای گرفتند.
خروج سپاهان از بحران به کمک پدیده 

و ستاره های سابق پرسپولیس
ســپاهان با گل های ۲ بازیکن اسبق پرسپولیس از سد 
میزبان خود پدیده گذشــت و بعد از ســه هفته طعم برد 

را چشید.
تیم های پدیده مشــهد و سپاهان اصفهان در چارچوب 
هفتــه ســیزدهم رقابت های لیــگ برتر فوتبــال ایران 
روز)دوشنبه( از ســاعت 14:3۰ دقیقه در ورزشگاه ثامن 
مشــهد به مصاف هم رفتند که در پایان تیم میهمان با ۲ 

گل به برتری رسید.
شــاگردان محرم نویدکیا پس از سه شکست متوالی پا 
به این دیدار گذاشــته بودند تا مقابل تنها تیم بدون برد 
لیگ صف آرایی کنند. هــر ۲ گل این دیدار در نیمه دوم 
زده شد. حملات طلایی پوشــان در 45 دقیقه نخست به 
نتیجه ای منجر نشــد اما در نیمه دوم ورق برگشت و تیم 

میهمان به گل حیاتی دست پیدا کرد.
فرشاد احمدزاده، هافبک 169 سانتی متری سپاهان در 
دقیقه 67 روی ارسال دانیال اسماعیلی فر گل نخست را با 
ضربه ای سر به ثمر رساند اما این پایان کار نبود و شهریار 
مغانلو، مهاجم طلایی پوشان توپ برگشتی از ریباند ضربه 
اســماعیلی فر را که با دفع ناقــص گلر جوان پدیده یعنی 
بابک سلامت همراه شــده بود را به تور چسباند تا فاصله 

۲ برابر شود.
پدیــده در این بــازی ۲ گلر اصلی خود یعنی ســعید 
جلالــی راد و میلاد فراهانی را به دلیــل درگیری ای که 
با یکدیگر داشــتند به همراه نداشــت و از دروازه بان سوم 
اســتفاده کرده بود. ســپاهان با این برد ۲5 امتیازی شد 
و موقتا به جای پرســپولیس به رده دوم جدول رده بندی 
صعود کرد. در سوی مقابل شاگردان داود سیدعباسی نیز 
با تحمل دهمین باخت فصل همچنان با سه امتیاز در قعر 

جدول باقی ماندند.
تساوی نساجی و هوادار، جدالی استقلالی های 

سابق برنده نداشت
دیدار تیم های فوتبال نســاجی مازنــدران و هوادار در 

چهارچوب رقابت های لیگ برتر فوتبال با تســاوی بدون 
گل به پایان رسید.

دیدار تیم های فوتبال هوادار تهران و نساجی مازندران 
در چارچوب هفته ســیزدهم مســابقات لیگ برتر خلیج 

فارس  از ساعت 15 به میزبانی هوادار برگزار شد.
مهرداد بشاگردی، ســیدمحمد حسینی،  امیرحسین 
پورمحمد، مهدی عبدی، سپهر روزی طلب، نیما انتظاری، 
داریــوش شــجاعیان، معین عباســیان، صائــب محبی، 
محمدجواد محمــدی و روح الله باقری ترکیب اصلی رضا 

عنایتی برای مصاف با تیم نساجی بود. 
در ســوی دیگر میدان ســاکت الهامی برای این دیدار 
علیرضا حقیقی، حامد شــیری، امیر مهــدی جانملکی، 
مرتضی منصوری، حســن نجفــی، رضا جعفــری، اکبر 
صادقی، مهرداد عبدی، فرزاد زامهران، مســعود شجاعی 

و کریم اسلامی را روانه میدان کرد.
نیمه نخســت این بازی گلی در بر نداشت تا دو تیم با 

تساوی به رختکن بروند. 
شاگردان رضا عنایتی که در چند هفته گذشته عملکرد 
چشــمگیری داشــتند در نیمه دوم نیز برابر میزبان خود 
بازی خوبی به نمایش گذاشــتند تا چهارمین کلین شیت 

این تیم نیز ثبت شود. 
هوادار با این تساوی 14 امتیازی شد و تیم نساجی نیز 

به امتیاز 16 رسید.
برتری شاگردان قلعه نویی، ادامه ناکامی های 

نفت مسجدسلیمان
تیم فوتبال گل گهر سیرجان هفته سیزدهم رقابت های 
لیگ برتر باشگاه های ایران را با پیروزی پشت سرگذاشت.

در این بازی که روز)دوشنبه( برگزار شد، نفت مسجد 
ســلیمان در خانه پذیرای گل گهرســیرجان بود که این 
بازی در پایان 9۰ با نتیجه دو بر صفر به ســود شاگردان 

امیرقلعه نویی به پایان رسید.
رضا شــکاری در دقیقــه 65 و با ضربه ســر موفق به 
گلزنی شــد. در ادامه بازی  شــاگردان قلعه نویی توسط 
نوید عاشــوری در دقیقه ۸1 به گل دوم خود رسیدند تا 
در نهایت هفته ســیزدهم لیگ برتر را با پیروزی و کسب 
3 امتیاز به پایــان ببرند. گل گهر با این نتیجه با یک پله 
صعود به رده هشتم رفت و نفت مسجد سلیمان در همان 

رتبه پانزدهم باقی ماند.

ســرمربی تیم ملی والیبال با بیان این که برای قضاوت 
مربیان قبلی نیامدم گفت: بر این اعقتاد هستم که والیبال 

زنان ایران امکانات خوبی برای پیشرفت دارد.
به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری ، نخستین نشست 
مطبوعاتی الساندرا کمپدلی سرمربی تیم ملی والیبال زنان 
ایران دیروز )دوشنبه سیزدهم دی ماه( در سالن کنفرانس 
کمیته ملی المپیک برگزار شــد. این نشســت درحالی از 
ســایت آپارات پخش شد که مورد اســتقبال رسانه های 
بین المللی هم قرار گرفــت. تا جایی که دوریانو از روزنامه 
ملی ایتالیا، والریا از گزتا دلا اســپورت و کازیمو از روزنامه 
ریپابلیک ایتالیا نیز از لینک ســایت آپارات، نشست را به 

صورت زنده دنبال کردند.
الساندرا کمپدلی در این نشست درباره سوابق خود در 
والیبال گفت: مربی پایه ســوم در کشــور ایتالیا هستم و 
این، بدین معنی اســت که می توانــم در تیم های ملی کار 
کنم. تاکنون برای بســیاری از تیم های لیگ برتری ایتالیا 
کار کردم و بســیاری از بازیکنان کــه اکنون در لیگ های 
ایتالیا بازی می کنند با من کار کردند. به مدت 13 ســال 
در والیبال زنان یکی از استان های ایتالیا نیز کار کردم و با 

تیم های ملی این کشور نیز ارتباط داشتم.
وی بــا بیان این که با مربیان بــزرگ جهان نیز افتخار 
همکاری داشــتم که تعدادی از آن هــا در زمینه والیبال 
زنان نیز کار کردند گفت: علاوه بر مربیگری من یک معلم 
و دبیر هســتم و در مدارس و دانشــگاه درس می دهم و 
تکنولوژی های جدید والیبــال از جمله موارد تدریس من 

در دانشگاه ها است.
سرمربی تیم ملی والیبال زنان در پاسخ به این پرسش 
که شــما از طرف ولاسکو معرفی شدید و طبیعی است که 
انتظار مردم از شــما بالاست و چه برنامه هایی در رده های 
ســنی والیبال زنان دارید؟ گفت: اهدافی که با فدراسیون 
به اشتراک گذاشتم دو نوع هســتند نخست ارتقا جایگاه 
والیبال زنان ایران در آسیا و اطمینان از این که این جایگاه 
در آینده پایدار بماند. هدف دوم مرتبط با هدف نخســت 
اســت و باید با کار مناسب در رده های سنی به این هدف 

دست یابیم تا تمام والیبال بانوان ایران پیشرفت کند.
کمپدلی در پاســخ به این پرســش که چه مدت زمان 
برای ارتقــای والیبال زنان ایران نیــاز دارید؟ گفت: الان 
امکان جواب به این پرســش وجود ندارد چون از والیبال 
زنان ایران شــناخت کافی نــدارم و باید در این زمینه کار 

شود.
وی درباره شــناخت از حریفان آســیایی والیبال زنان 
ایران نیز گفت: تمام تیم های آســیایی را می شناسم چون 
علاقمند به والیبال هســتم. در ضمن یکی از دوستان من 
مربی تیم های کره جنوبی است و به همین جهت شناخت 

زیادی از تیم های آسیا دارم.
سرمربی تیم ملی والیبال زنان در ارزیابی کلی از والیبال 
بانوان ایران گفت: 15 روزی که مهمان فدراسیون والیبال 
ایران بودم بسیار ارزشــمند بود. دیدارهایی از لیگ برتر و 
دســته یک زنان را دیدم. یک ماه آینده در ایران نخواهم 
بود اما بازی ها را دنبال خواهم کرد. دختران و بانوان ایران 
عادت به تمرینات زیادی دارند و این تمرینات نیز بســیار 
متمرکز است. خیلی از دختران را دیدم که استعداد برای 
افزایش ســطح فنی خود دارند و بر این اعتقاد هستم که 
والیبال زنان ایران امکان پیشــرفت دارد. هنوز لژیونرهای 
زنان را ندیدم که در کشورهای مختلف بازی می کنند قطعا 

به زودی با این افراد ملاقات خواهم کرد.
وی ادامــه داد: از برخی باشــگاه ها مانند پیکان، باریج 

اســانس، ســایپا و ذوب آهن بازدید کردم. با مســئولان 
فدراســیون دیدار داشتم و به صورت تخصصی یک نشست 
بســیار خوب با نایب رییس بانوان داشــتم با فریبا صادقی 
ســرمربی سابق تیم ملی و ســرمربیان رده های سنی نیز 
نشست داشــتم. در این جلسه ها یاد گرفتیم که چگونه با 
هم کار کنیم. من بــرای قضاوت مربیان قبلی نیامدم و از 
آن ها تشکر می کنم که همکاری می کنند و برای روش های 

جدید تمرینات و والیبال با هم کار خواهیم کرد.
فقط قول می دهم بهترین ها را انجام دهم

وی در پاسخ به این که برای ارتقای جایگاه والیبال زنان 
ایــران چه قولی به فدراســیون داده اید، گفت: نایب رئیس 
بانــوان و تیمش و تمام افرادی که در فدراســیون با آن ها 
برخورد داشتم بسیار باهوش هستند و می دانند نتایج امروز 
و فردا حاصل نمی شود و قطعا به زمان نیاز دارد. تنها قولی 
که می دهم این است که بهترین کاررا برایشان انجام بدهم 
و هرآن چه در توانم هست انجام دهم تا جایگاه والیبال زنان 
ایــران را به بهترین نحو بالا ببرم. قبل از این که به صورت 
عملی با بچه ها تمرین کنم نمی توانم قولی به شما بدهم.
برگزاری بازی دوستانه برای رشد والیبال زنان 

ضروری است
کمپدلی درخصوص حل مســئله برگــزاری بازی های 
دوستانه برای تیم ملی والیبال زنان ایران با تیم های قوی 
و مطرح خارجی افزود: با فدراســیون والیبال راجع به این 
مسئله کاملا صحبت کرده ایم. می دانم که به خاطر ویروس 
کرونــا با مشــکلاتی مواجه بوده ایم. می تــوان برای انجام 
بازی های دوســتانه اقداماتی انجام داد. قطعا این مســئله 

برای رشد والیبال زنان ایران لازم و ضروری است.
زنان ایتالیا به اندازه دختران ایران با علاقه کار 

نمی کنند!
سرمربی تیم ملی والیبال زنان ایران در پاسخ به این که 
قبل از حضور در ایران چه ذهنیتی نســبت به زنان ایرانی 
داشــته و حالا این ذهنیت دستخوش چه تغییراتی شده، 
گفت: سوال بسیار قشنگی از من پرسیدید. از زمان ورودم 
به ایران از بســیاری مسائل هیجان زده شدم. اشتیاق دارم 
به محض برگشتم به ایتالیا تجربیاتم را به اشتراک بگذارم. 
زنان زیادی را در ایران دیدم که از لحاظ حرفه ای در سطح 
آمادگی بالایی بودند و با عشقی که در درونشان وجود دارد 
کار می کنند. این درحالی اســت که در ایتالیا زنان زیادی 
وجود ندارند که با عشــق و علاقــه کار کنند. می خواهم 
هنگام برگشــت به کشورم این مســئله را روشن کنم که 
چقدر امکانات در ایران و تا چه اندازه فدراســیون والیبال 
ایران عشــق و علاقه دارد که امکانات بیشتری در اختیار 
علاقه مندان به والیبال قراردهد. ایران اســتحقاق دارد که 
دنیا بداند چقدر برای رشد والیبال کشورش تلاش می کند. 
کسی که ایران را نمی شناسد، عقاید مثبتی راجع به ایران 
ندارد. در واقع وقتی زنان و شرایط ایران را دیدم، فهمیدم 

این عقاید اغلب مواقع اشتباه و ناپخته است.
دستیار ایتالیایی نخواهم داشت

کمپدلــی اما در نشســت خبــری امــروز ترجیح داد 
درخصوص مبلغ قراردادش صحبتــی کند اما وی به آغاز 
زمان قراردادش اشاره کرد: قراردادم از فوریه آغاز می شود 
و یک به علاوه یک اســت. راجع به دستیارانم فعلا چیزی 
نمی دانــم. فدراســیون باید گزینه های مــد نظر را به من 
معرفی کند تا من راجع به آن فکر کنم. قصد ندارم دستیار 
ایتالیایی به ایران بیاورم. فکر می کنم در ایران پتانسیل های 
خوبی از این نظر وجود دارد. در ادامه اما صدیقه اســلامی 
سرپرســت تیم ملی والیبال زنان تاکید کرد فدراســیون 

جهانی والیبال مبلغ قــرارداد کمپدلی را پرداخت می کند 
و فقط اسکان و تغذیه اله با فدراسیون والیبال ایران است.
لژیونرها می توانند به ارتقای سطح والیبال ایران 

کمک کنند
تاثر حضور بازیکنان ایران در لیگ های خارجی و نقش 
آن در پیشــرفت والیبــال ایران موضوع دیگــری بود که 
کمپدلی در خصوص آن گفت: هنوز موفق نشدم بازیکنان 
لژیونر ایران را بشناسم. باید آن ها را بشناسم و ببینم چطور 
بازی می کنند. قطعا آن زمان است که می توانم نظر بدهم. 
اما لژیونر شــدن این دسته از بازیکنان اتفاق بسیار مهمی 
است و می توانند خود را از لحاظ والیبال به سطح بالاتری 
برســانند. این که ما بتوانیم بازیکنان ایرانی را در تیم های 
خارجی داشته باشــیم، موفقیتی برای والیبال ایران است. 
می دانم که یک کمک مربی لژیونر ایرانی)سمیرا ایمانی در 
تیم پورتو( داریم که یک موفقیت دیگر محسوب می شود.

* از دیدن امکانات والیبال ایران هیجان زده شدم
کمپدلی در واکنش به زمان مورد نیاز برای این که تیم 
ملی زنان ایران بتواند مقابل تیم های قدرتمند حرفی برای 
گفتن داشــته باشــد افزود: تا زمانی که به صورت عملی با 
بازیکنان کار نکنم، نمی توانم به این ســوال جواب بدهم. 
برای پاســخ به این سوال احتیاج به زمان دارم. چیزی که 
در حال حاضر می توانم بگویم این است که از دیدن خیلی 
چیزها در ایران متعجب و هیجان زده شــدم. یکی از آن ها 
امکانات بسیار خوب والیبال ایران است که در ایتالیا و دیگر 
کشــورها این فضاها را برای بانوان ندیده بودم. سالن های 
ورزشی مجهز، دســتگاه های ورزشــی جدید و مطابق با 
تکنولوژی روز و نیز کمپ ورزشی سازماندهی شده ای که 
فدراسیون در اختیار والیبال بانوان است از جمله این  موارد 
هستند. همه این امکانات به افزایش سرعت رشد و ترقی ما 
کمک خواهد کرد. همچنین بسیار متعجب شدم از تعداد 
دخترانــی که در ایران والیبال بازی می کنند. قطعا در بین 
آن ها اســتعدادهای زیادی وجود دارد که باید شناســایی 
شوند و این مســئله به افزایش سطح والیبال ایران کمک 

می کند. 
از فرهنگ ورزشی که در ایران دیدم هم متعجب شدم. 
این فرهنگ هم بیرونی و هم درونی اســت. این ها مسائل 
بسیار مهمی است که می تواند سرعت پیشرفت را افزایش 
دهد. مســئله دیگر این که از اراده قوی فدراســیون ایران 
متعجب شدم که برای پیشرفت والیبال بانوان اشتیاق دارد. 
به همین دلایل اســت که نمی توانم با جزئیات زمان بندی 

بدهــم اما می دانم که قطعا والیبال بانوان ایران پیشــرفت 
خواهد کرد.

باید از نقاط قوت شروع کنیم نه ضعف ها
سرمربی زنان ایران درخصوص نقاظ ضعف تیم ملی هم 
گفت: همیشه باید از نقاط قوت شروع کنیم. من نقاط قوت 
والیبال زنان ایران را بســیار زیاد دیدم. قطعا نقاط ضعفی 
هســت اما حتما با کمک فدراسیون سعی می کنم آن ها را 

پوشش دهم.
با قرارداد یکساله هم می توانم به پیشرفت برسم

کمپدلی در پاسخ به کافی بودن زمان یکساله قراردادش 
برای اجرایی شدن اهداف والیبال زنان ایران گفت: قراردادم 
یک به علاوه یک اســت و فکر می کنــم خیلی زود کار را 
شــروع کنیم. فقط می خواهم پایه هایــی در ایران بگذارم 
و برنامــه ای تدوین کنم که حتی اگر مــن نبودم، نفرات 
بعدی بتوانند از آن اســتفاده کنند. اما یک قرارداد یکساله 
بــه من نمی گوید که نمی توانم جلو بروم. قطعا می توانم به 

پیشرفت هایی برسم.
ولاسکو معتقد است می توانم به والیبال زنان 

ایران کمک کنم
وی در بخــش دیگری از صحبت هایــش به همکاری 
نزدیکش با خولیو ولاسکو سرمربی اسبق تیم ملی والیبال 
مردان ایران اشــاره کرد: من شــانس همکاری نزدیک با 
ولاســکو را داشتم و این که بتوانم از شخصیت و تجربیات 
ایشان چیزهای زیادی یاد بگیرم. قبل و بعد از حضورم در 
ایران با ولاسکو تماس تلفنی داشتم و او بر این باور بود که 

می توانم به والیبال زنان ایران کمک کنم.
ایران کشوری خارق العاده است

الساندرا کمپدلی در بخش پایانی صحبت هایش ضمن 
تشــکر از رئیس و نایب رئیس بانوان فدراســیون والیبال 
ایران به دلیــل تامین کلیه امکانات مــورد نیازش گفت: 
دکتــر داورزنی و فریبا محمدیان تمام آن چه نیاز داشــتم 
را در اختیارم گذاشــتند تا بتوانم شناخت خوبی نسبت به 
ایران داشته باشــم. آن ها انسان هایی هستند که فرهنگ، 
عشق و اراده قوی و تمام اشتیاق را به اشتراک می گذارند. 
از تمــام افرادی که در این روزها همراه من بودند تشــکر 
می کنم که به من این احساس را دادند که در خانه خودم 
هستم. برای کار کردن باید خیلی خوب فکر کنیم اما باید 
با هم همکاری و همفکری هم داشــته باشیم. از چند شهر 
ایران بازدید داشتم. ایران کشوری خارق العاده و زیباست. 

کشوری است که در آن فرهنگ نفس می کشد.

برتری شاگردان قلعه نویی و خروج سپاهان از بحران

توقف استقلال در دقیقه ۹۲؛ آلومینیوم مزد بازی شجاعانه اش را گرفت

کمپدلی: قدردان مربیان قبلی هستم، والیبال زنان ایران امکانات خوبی برای پیشرفت دارد

ایران کشوری خارق العاده است که در آن فرهنگ نفس می کشد


